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Referat bestyrelsesmøde torsdag d.31.3.2022 
 
Til stede var: Allan Nissen, Anders Varming, Peer Clausen, Line Clausen, 
Svend Aage Vad, Klaus Olsen og Kenneth Asmussen 
 
 
1. Meddelelser fra formanden 
I SJID arbejder man meget på at ændre fælles markprøveregler, så de er 
mere retvisende efter at Danmarks Jægerforbund har meldt sig ud af SJD. 
 
Orientering omkring Derbyet 2021 og dets afholdelse. 
 
Der er nedsat et udvalg i SJD i forhold til at få agerhønen tilbage i den 
danske natur.  
Udvalget arbejder på, hvad der skal ske af tiltag i naturen, for at 
agerhønen igen, kan blive en del af den naturlige fauna. 
 
Meddelelser fra Kassereren 
Peer Vinding Clausen gennemgik regnskab for 2022. Der er pt. et lille 
underskud.  
 
Den kommende Hovedprøve 
Vi har kæmpet lidt med at skaffe dommere i det at der foregår 3 
hovedprøver på samme weekend. 
 
Der har været en stor tilslutning til prøven. Det er bestyrelsen meget glad 
for. 
 
Der er kommet godt med sponsorgaver til lotteriet. 
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Efterårsvinderklassen 2022 
Prøven foregår i terræner i Nordjylland. Det er Ole Kai Frank der er 
terrænleder for prøven. 
 
Vi satser på at vi skal have 4 hold på prøven- 
 
Prøven er den 25.9.2022 
 
Vi vil invitere følgende dommere 
Joakim Skovgård ordf. 
Flemming Fille Sørensen 
Anders Varming 
Lars Nielsen 
 
Uddannelse af dommeren generelt 
Vi mangler generelt dommere til at dømme de engelske hunde.  
Vi bliver nødt til at sætte nye tiltag i gang, for at få en større 
dommerstand. AN vil tage det med til kommende møde i SJD. 
 
Behandling af ansøgning fra Søren Gottfredsen ang. støtte til parring fra 
udlandet. 
Vi kan ikke give støtte til ansøgningen, da den er indgivet for sent. 
 
Vi vil arbejde på, at reglerne bliver ændret, så processen for ansøgningen 
bliver mere smidig. Det vil vi kigge på ved kommende bestyrelsesmøde. 
 
Det kommende valg til bestyrelsen 
Der er kommet et brev fra vores Hovedsponsor ang. et brud på tidligere 
sponsorkontrakt. Sagen går ud på at daværende formand for klubben 
uden hovedsponsors samtykke har ændret i kontrakten, så den stoppede 
2 år tidligere. Det for at skrive kontrakt med ny hovedsponsor. 
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Nuværende hovedsponsor varsler at ville trække sig fra nuværende 
kontrakt, hvis tidligere formand for bestyrelsen bliver genvalgt.  
 
Bestyrelsen tager brevet ganske alvorligt og bestemte, at læse brevet op 
på kommende generalforsamling, da det er noget der vedrøre alle 
medlemmer i klubben. 
 
Evt. 
 
Allan Nissen   Anders Varming  Peer Vinding Clausen 

 
 
 
 

Kenneth Asmussen Klaus Olesen   Line Hebsgaard Clausen 
 
 
 
 
Sv. Aage Vad  
 
 
 


